

No. 4739. CONVENTION ON THE RECOGNITION AND ENFORCEMENT OF FOREIGN ARBITRAL AWARDS. DONE AT NEW YORK ON 10 JUNE 1958¹

TERRITORIAL APPLICATION

Notification received on:

21 January 1977

UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN
AND NORTHERN IRELAND

(In respect of Hong Kong. With effect from 21 April 1977.)

Registered ex officio on 21 January 1977.

N° 4739. CONVENTION POUR LA RECONNAISSANCE ET L'EXÉCUTION DES SENTENCES ARBITRALES ÉTRANGÈRES. FAITE À NEW YORK LE 10 JUIN 1958¹

APPLICATION TERRITORIALE

Notification reçue le :

21 janvier 1977

ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE
ET D'IRLANDE DU NORD

(A l'égard de Hong-kong. Avec effet au 21 avril 1977.)

Enregistré d'office le 21 janvier 1977.

No. 6567. AGREEMENT BETWEEN FINLAND, DENMARK, NORWAY AND SWEDEN ON NORDIC-TANGANYIKAN TECHNICAL CO-OPERATION. SIGNED AT HELSINKI ON 15 JANUARY 1963²

TERMINATION

The above-mentioned Agreement ceased to have effect on 18 July 1968, the date of entry into force of the Agreement between Sweden, Denmark, Finland and Norway concerning the administration of joint Nordic assistance projects in developing countries concluded at Oslo on 18 July 1968,³ in accordance with article V of the latter Agreement.

Certified statement was registered by Sweden on 24 January 1977.

N° 6567. ACCORD ENTRE LA FINLANDE, LE DANEMARK, LA NORVÈGE ET LA SUÈDE CONCERNANT LA COOPÉRATION TECHNIQUE DES PAYS NORDIQUES AVEC LE TANGANYIKA. SIGNÉ À HELSINKI LE 15 JANVIER 1963²

ABROGATION

L'Accord susmentionné a cessé d'avoir effet le 18 juillet 1968, date de l'entrée en vigueur de l'Accord entre la Suède, le Danemark, la Finlande et la Norvège relatif à la gestion de projets nordiques communs d'aide aux pays en développement conclu à Oslo le 18 juillet 1968³, conformément à l'article V de ce dernier Accord.

La déclaration certifiée a été enregistrée par la Suède le 24 janvier 1977.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 330, p. 3; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 4 to 11, as well as annex A in volumes 751, 753, 772, 805, 808, 851, 856, 936, 957, 959, 962, 968, 977, 980, 982, 986, 995, 997, and 1006.

² *Ibid.*, vol. 456, p. 409.

³ *Ibid.*, vol. 955, p. 320.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 330, p. 3; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n° 4 à 11, ainsi que l'annexe A des volumes 751, 753, 772, 805, 808, 851, 856, 936, 957, 959, 962, 968, 977, 980, 982, 986, 995, 997 et 1006.

² *Ibid.*, vol. 456, p. 409.

³ *Ibid.*, vol. 955, p. 321.